
Present Simple

 

Κατάφαση (Affirmative)

I play = εγώ παίζω
Όπως παρατηρούμε, ο 
Απλός Ενεστώτας είναι 
πολύ εύκολος στο 
σχηματισμό του, αφού 
χρησιμοποιούμε μόνο το 
απαρέμφατο (δηλ. τον 
αρχικό τύπο του ρήματος 
play). Η μοναδική 
δυσκολία βρίσκεται στο 
τρίτο ενικό πρόσωπο (δηλ.
στο he, she και it), όπου 
βάζουμε την κατάληξη -s 
  (-es/ ies)
 

You play = εσύ παίζεις

He plays = αυτός παίζει

She plays = αυτή παίζει

It plays = αυτό παίζει

We play = εμείς παίζουμε

You play = εσείς παίζετε

They play = αυτοί / αυτές / 
αυτά παίζουν

 

Ερώτηση (Interrogative)

Do I play ? = εγώ παίζω ; Όπως παρατηρούμε, 
αρχικά η μόνη διαφορά της
Ερώτησης από την 
Κατάφαση, είναι οι δύο 
λέξεις που μπαίνουν στην 
αρχή και οι οποίες δε 
μεταφράζονται (δηλ. τα Do 
και Does) γιατί 
χρησιμοποιούνται μόνο για
να σχηματιστεί η 
Ερώτηση, που 
σχηματίζεται μόνο με το 
απαρέμφατο.
Επίσης βλέπουμε, ότι σε 
όλα τα πρόσωπα εκτός του
τρίτου. Στο τρίτο ενικό 
πρόσωπο όμως, υπάρχει 
η λέξη Does, η οποία 
προκύπτει από τη λέξη Do
που είχαμε στα υπόλοιπα 
πρόσωπα, συν την 
κατάληξη -es. Η κατάληξη 
αυτή δεν είναι τυχαία, 

Do you play ? = εσύ 
παίζεις ;

Does he/she/it play ? = 
αυτός/ή/ό παίζει;

Do we play ? = εμείς 
παίζουμε ;

Do you play ? = εσείς 
παίζετε ;

Do they play ?=αυτοί / 
αυτές / αυτά παίζουν ;



αφού στην κατάφαση 
είχαμε ένα -s, που τώρα 
δεν υπάρχει στην 
ερώτηση. Το -s λοιπόν 
αυτό κολλάει στο Do και 
γίνεται Does.

 

 

Άρνηση (Negative)

I don’t play = εγώ δεν 
παίζω

 
Βλέπουμε ότι και εδώ 
ισχύουν τα ίδια με την 
Ερώτηση, με τη διαφορά 
ότι υπάρχει ένα not σε όλα 
τα πρόσωπα, το οποίο 
κολλάει στο Do και Does. 
Το Do με το not γίνονται 
don’t, ενώ το Does με το 
not γίνονται doesn’t. 
Επίσης τα don’t και doesn’t
μπαίνουν μετά την 
προσωπική αντωνυμία 
(δηλ. I don’t play), όπως 
γίνεται στην κατάφαση και 
όχι πριν, όπως γίνεται στην
ερώτηση. Μόνο οι 
ερωτηματικές λέξεις what, 
when, where, who, which, 
why, how μπαίνουν πιο 
μπροστά από την 
προσωπική αντωνυμία.

You don’t play = εσύ δεν 
παίζεις

He/ she/ it doesn’t play = 
αυτός/αυτή/ αυτό δεν 
παίζει

We don’t play = εμείς δεν 
παίζουμε

You don’t play = εσείς δεν 
παίζετε

They don’t play = αυτοί / 
αυτές / αυτά δεν παίζουν

 

2. Πότε χρησιμοποιείται;
Ο Απλός Ενεστώτας είναι ένας από τους χρόνους της Αγγλικής Γλώσσας που έχουν πάρα 
πολλές χρήσεις.

•Χρησιμοποιείται για μία πράξη που γίνεται σε τακτά χρονικά διαστήματα,είναι 
δηλαδή συνήθεια. e.g. I play volleyball every day.
•Για πράξεις που είναι μόνιμες. e.g. My mother works in a bakery.
•Χρησιμοποιείται για πράξεις που είναι γενικές αλήθειες ή φυσικά φαινόμενα. e.g. The 
sun shines during the day.
•Για δρομολόγια και προγράμματα. e.g. Our plane departs at noon.
•
 

3. Key Words-λέξεις κλειδιά για τον Απλό Ενεστώτα.
Είναι ο μόνος χρόνος που έχει δύο ειδών λέξεις – κλειδιά.



a) Αυτές που μπαίνουν στο τέλος της πρότασης :every day / morning / afternoon / 
evening / night, once / twice / three times a day / week / month / year…, in / on / at + 
χρονικές εκφράσεις και ίσως τα after ή before + χρονικές εκφράσεις. e. g. We go to school 
every day.

b) Αυτές που μπαίνουν πριν το ρήμα της πρότασης και είναι γνωστές ως Επιρρήματα 
Συχνότητας : always, usually, never, often, sometimes, rarely, hardly, seldom. e. g. We 
often walk to the church.

 

on line  άσκηση ΕΔΩ
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